

Vote online or by phone.



# General Notice to Candidates – Nomination

## Notice To Candidates

The Municipality of Clarington will hold the Municipal Election on Monday, October 24, 2022. The voting period will be October 18 to 24.

Are you interested in running for Municipal Council or School Board Trustee?

Visit [www.clarington.net/votes](http://www.clarington.net/votes) for information on candidate qualifications, filing fee, nomination process, nomination paper and more.

Candidates qualified to file a nomination must complete the nomination paper, include endorsements by at least 25 qualified persons, and pay the required fee. Candidates must submit this information to the Municipal Administrative Centre during regular business hours between May 2, 2022, and Nomination Day on August 19, 2022, at 2 p.m.

We encourage candidates for School Board offices to contact the Office of the Director of Education of the appropriate School Board to get more information on the duties and responsibilities of a Board Trustee.

Candidates running for Regional Chair should contact the Regional Clerk's Office at [www.durham.ca](http://www.durham.ca) or 905-668-7711 ext. 2100.

## Avis général aux candidats – Candidature

### Avis aux candidats

La municipalité de Clarington tiendra l'élection municipale le lundi 24 octobre 2022. La période de scrutin aura lieu du 18 au 24 octobre.

Souhaitez-vous postuler au conseil municipal ou en tant que commissaire de conseil scolaire?

Visitez le site [www.clarington.net/votes](http://www.clarington.net/votes) pour obtenir des renseignements sur les qualifications des candidats, les taxes de dépôt, le processus de mise en candidature, la déclaration de candidature et plus encore.

Pour déposer une candidature, les candidats qualifiés doivent remplir la déclaration de candidature, inclure l'avis favorable d'au moins 25 personnes qualifiées et payer les taxes requises. Les candidats doivent présenter ces renseignements au centre administratif municipal pendant les heures normales d'ouverture entre le 2 mai 2022 et le jour de clôture des candidatures, le 19 août 2022, à 14 h 00.

Nous encourageons les candidats au bureau de commission scolaire à contacter le bureau du directeur de l'enseignement du conseil scolaire approprié afin d'obtenir plus de renseignements sur les fonctions et responsabilités d'un commissaire de conseil.

Les candidats à la présidence régionale doivent contacter le bureau du greffe régional sur [www.durham.ca](http://www.durham.ca) ou au 905-668-7711 poste 2100.